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RããdsNieuws Veldhoven
Raad wil prognose van te verwachten uitstroom

'Hoeveel mensen vinden 
baan vanuit uitkering?'
De nota Participatiewet is als verwacht door de raad 
unaniem aanvaard, maar wel met een extraatje. Via 
een door de VVD ingediende motie beloofde wet
houder Mariënne van Dongen vóór 1 augustus 2015 
een prognose voor het regionaal werkbedrijf van het 
aantal mensen dat van uitkering naar werk gaat. Ook 
komt er een voorstel voor de Veldhovense situatie.

VVD-woordvoerder Daan de Kort hamerde op het be
lang van het monitoren ^ volgen en controleren) van 
de groep die in 2015 met de Participatiewet te maken

Participatiewet: begeleiden naar werk of een zinvolle 
dagbesteding met andere activiteiten

'Elk MRE-voorstel 
komt terug in raad'
D66-fractieleider Willem Hornman riep zich op als be
hoeder van de zeggenschap die gemeenteraden heb
ben over de Metropoolregio Eindhoven (MRE). Dit or
gaan volgt in 2015 het Samenwerkingsverband Regio 
Eindhoven (SRE) op.

Hornman diende een motie in om het voornemen 
in de Regionale Agenda voor de oprichting van een 
kerngroep uit te voeren, bestaande uit raadsleden 
van de 21 deelnemende gemeenten. Die zou voor

krijgt. In Veldhoven zijn dat zo'n 700 personen, die nu 
nog vallen onder de WWB (bijstand), de WSW (sociale 
werkvoorziening) of de Wajong (jonggehandicapten). 
"De Participatiewet moet voor die groep maatwerk 
zijn, een springplank naar betaald werk. Voor de kader
stellende rol van de raad is een goede prognose belang
rijk van het aantal mensen (met arbeidsbeperking) dat 
doorstroomt naar een betaalde werkplek. Of dit nu een 
reguliere plek is of een beschutte werkplek."

De fractie kreeg veel bijval uit de raad. Zeker zo be
langrijk was de reactie van wethouder Mariënne van 
Dongen (GBV), die na enkele inhoudelijke wijzigingen 
en een schorsing de motie kon omarmen. Zij wees er 
op dat veel cijfers terug te vinden zijn in de meerja
renbegroting, maar had er geen moeite mee om in 
2015 met prognoses te komen voor de output van het 
regionaal werkbedrijf.

Plafond aan zorguitgaven?
Minder succes had de VVD met haar motie om een 
bestedingsplafond in te stellen voor de drie transities 
die per 1 januari 2015 ingaan: zorg/Wmo, jeugdzorg 
en participatie. Dus om niet méér geld uit te geven 
dan de bedragen die Veldhoven van Rijk en provin
cie krijgt om deze transities te realiseren. Zo'n plafond 
botst echter met de zorgplicht die iedere gemeente 
heeft, reageerde Herman Kootkar (Samenwerkend 
Veldhoven). Dus ook als het geld op is, moet iemand 
die zorg nodig heeft worden geholpen. Kootkar: "Een 
plafond is ook niet nodig, want de raad heeft al tot 
ontschotting van de drie transities besloten, waardoor 
eventuele overschotten bij één transitie behouden blij-

meer democratische controle vanuit de gekozen ra
den kunnen zorgen.

Portefeuillehouder regionale samenwerking Jack Mik
kers reageerde verrast en hielp Hornman aan de juiste 
informatie. "Er is inderdaad een kerngroep of liever 
klankbordgroep in oprichting, waarin raadsleden het 
algemeen bestuur kunnen adviseren. Ze hebben geen 
mandaat maar vormen een klankbord voor het bestuur 
vanuit de raden, om te kijken of processen goed lo
pen. Wat de democratische legitimatie betreft, kan ik 
u geruststellen. De Metropoolregio wil geen instituut 
worden als het SRE. Voorstellen vanuit MRE komen 
terug in alle 21 gemeenteraden, die iedere keer kun
nen aangeven of ze wel of niet mee willen doen."

Op dinsdag 9 december was de nieuwe Participatiewet 
het belangrijkste onderwerp tijdens de besluitvormende 
raadsvergadering. De discussie ging vooral over het mo
nitoren van resultaten, het mogelijk instellen van een 
bestedingsplafond en privacy-regels. Bij de Regionale 
Agenda van het MRE stond het betrekken van de ge
meenteraad centraal. Met 'Raadsnieuws' heeft de ge
meenteraad van Veldhoven een eigen medium. De arti
kelen bevatten geen letterlijk verslag, maar een impressie 
van de raadsvergadering. Ze zijn geschreven door een 
onafhankelijk journalist in opdracht van de gemeente.

ven voor het hele sociaal domein. Ook tekorten kun
nen we zo opvangen."

Marianne Klaassen (PvdA) vond dat er ruimte moest 
blijven voor uitzonderingen. Ook Ton Bolsius (CDA) 
voelde weinig voor een bestedingsplafond. "Dat wekt 
de indruk dat mensen buiten de boot kunnen vallen 
als het geld op is." Op die lijn zat ook wethouder Van 
Dongen. "De motie is overbodig, omdat de gemeen
te verplicht is zorg te verlenen. Mensen hebben daar 
recht op." De motie werd ingetrokken.

Privacybescherm ing
Datzelfde lot trof een D66-motie om privacybescher
ming in het controleprotocol op te nemen. Dit om bij 
de zorgtransities de vertrouwelijke gegevens van bur
gers over inkomen, wonen en zorg te beschermen. 
"Het is bedoeld als extra borging", benadrukte frac
tieleider Willem Hornman. "Zodat burgers niet twij
felen over de zorgvuldigheid waarmee de transities 
gepaard gaan." "Niet nodig", oordeelde de wethou
der. "Wij verlenen als gemeente zelf geen zorg, maar 
organiseren zorg. De zorgprofessionals met wie wij 
werken, hanteren hun eigen beroepscodes. En onze 
eigen klantmanagers zijn al jaren gewend te werken 
met privacygevoelige dossiers over inkomenszaken. 
Zij zijn gebonden aan hun ambtseed. De borging van 
privacy is goed geregeld."

De Veldhovense raad in vergadering

Veldhoven wordt in het algemeen bestuur van MRE 
vertegenwoordigd door twee leden: Jack Mikkers en 
wethouder Nicole Ramaekers als plaatsvervangend lid. 
Mikkers zegde toe om de taak van de kerngroep "of 
gemeenteraden goed betrokken zijn", mee te nemen 
naar het AB. Waarop D66 haar motie terugnam.


